
 

 

7. oktober 2022  

I medfør af  § 37, stk. 1 i Inatsisartuts forretningsorden stiller jeg hermed følgende spørgsmål til 
Naalakkersuisut: 
 
Spørgsmål til Naalakkersuisut: 
 

1. Så vidt jeg ved, stammer drikkevandet i Ikerasak fra en sø. Hvordan er det med vandets 
kvalitet derfra? 

2. Såfremt der i fremtiden etableres rørsystemer til husene samt kloak, vil vandet kunne 
være tilstrækkeligt til formålet? 

3. Såfremt der etableres sådanne systemer, og hvis økonomien er en forhindring, og hvis alt 
materialet findes allerede i Ikerasak, har Nukissiorfiit regnet ud, hvor meget det vil 
koste? 

 
(Medlem af Inatsisartut Jens Kristian Therkelsen, Siumut) 
 
Begrundelse: 
 
Dette er en gentagelse af spørgsmål vedrørende etablering af kloakering (§37 nr. 98/2022) på 
baggrund af svar på spørgsmålet. 
 
Jeg ønsker at få svar inden for 10 arbejdsdage. 

 


